



Svenska Tyngdlyftningsförbundets styrelsemöte nr 3 2023/24, den 26–27 augusti, § 42-61

Tid: Lördag kl 9-17 och söndag kl 10-13.30

Plats: Idrottens hus, Skanstull

Närvarande: Joakim Eriksson, Thomas Norlander, Helene Johage, Andreas Andréén (med till och en bit in i punkt § 53), Patrik Helgesson, Elisabeth Hagman (med till och en bit in i punkt § 56), Emma Engdahl och Sebastian Nurmi (GS).

§ 42 Mötets öppnande

§ 43 Val av sekreterare och justerare

Emma Engdahl sekreterare. Helene Johage och Thomas Norlander justerare.

§ 44 Fastställande av dagordning

Patrik Helgesson lyfte en fråga om svenskt rekord som beslutades att tas under tävlingskommittérapporten eller övriga frågor, sedan fastställdes dagordningen.

§ 45 Genomgång och godkännande av föregående STF- och AU-protokoll

Godkändes och lades till handlingarna.

§ 46 Styrelsens spelregler

Styrelsen gick igenom och diskuterade sina spelregler. Joakim Eriksson tog upp att tänka på att bli bättre med att starta mötena vid de tider som vi har bestämt. Kanske ha en gemensam frukost så att vi är skärpta när mötet väl ska börja. Styrelsen diskuterade att ha fördjupning i en av punkterna på varje möte.

§ 47 GS-rapport

Generalsekreterarens rapport från verksamheten som medföljde skriftligt i handlingarna. GS lyfte några saker ur rapporten, bland annat hur personalsituationen ser ut just nu och att en del fokus har legat på rapporter och ansökningar till RF samt arbete med partnerstrategin. Han berättade vidare om Lifting Camp och hur positivt deltagarna upplevde det. Styrelsen kom därefter med förslag på hur lägret skulle kunna utvecklas.

§ 48 Ekonomisk rapport



GS tog i sin rapport upp förväntade ekonomiska avvikelser mot budget. Helene Johage nämnde ett förslag att gå igenom hur man läser och kan dra slutsatser från ett bokslut vilket övriga i styrelsen tyckte var positivt.

§ 49 Skrivelse Mosseberg

Mossebergs AK har begärt att förbundet ska betala de extrakostnader för färjeöverfarter de haft för att delta i SM 2023. Detta då förbundet förlagt tävling på en ort förbundet förstår att det är dyrt att resa till. Styrelsen diskuterade frågan och ansåg det inte som rimligt att kompensera en förening för resor till ett mästerskap. Då skulle det alltid vara föreningar som kompenseras på ett eller annat sätt. **Beslut: Att avslå skrivelsen.**

§ 50 Delegationsordningen

Styrelsen diskuterade eventuella förändringar. Vissa ändringar och uppdateringar i delegationsordningen gjordes för att förtydliga kommittéernas roller och uppdrag. **Beslut: Styrelsen godkände de ändringar och uppdateringar som föreslogs på mötet.**

§ 51 Arvoden

Joakim Eriksson presenterade en sammanställning över hur det ser ut i förbundet just nu som diskuterades på plats. Exempelvis vem som ska ha arvoden, när vi ska ha arvoden och hur man ska få arvoden. **Beslut: Att ge GS och ordförande uppdraget att jobba fram ett detaljerat förslag.**

§ 52 Kommittérapporter

a) Domarkommittén

Elisabeth Hagman lyfte en del punkter från sin rapport. Bland annat att vi kanske måste vara tydligare i vad vi kräver och förväntar oss av våra domare på internationella tävlingar. **Beslut: Att inte riva upp beslutet om en domares reseersättning till en internationell tävling. Samt att, med tanke på den nya internationella regeln, införa en ny regel om att lyftarna ska vägas in i sin tävlingsdräkt. Om lyftaren väger över kan man vid SM, U-SM, J-SM samt veteran-SM dra av upp till 250g (0,25 kg) från vad vågen visar, som kompensation för dräktens vikt. Om lyftaren är inom viktklassen ska vikten registreras som det står på vågen. Vid serietävlingar samt lag-SM dras automatiskt 250g (0,25 kg) av, som kompensation för tävlingsdräkten, för alla lyftare.”**



b) Marknadskommittén

Andreas Andrén presenterade vad kommittén kommit fram till hittills och en diskussion följde kring vilka företag som är okej och inte okej att ha partnersamarbeten med. GS beskrev arbetet med en partnerstrategi. Han har träffat Eleiko för att diskutera ett större och längre avtal från och med 2024. GS redogjorde också för ytterligare dialoger och hur partnermaterialet nu tas vidare.

c) Tävlingskommittén

Emma Engdahl tog upp några punkter i rapporten, bland annat förslagen kring att ha reserver i serien, seriebestämmelserna och tävlingskalendern. Dessa skickades tillbaka till TK efter synpunkter och ny info. Patrik Helgesson tog upp en idé om att vi ska titta på de som gjort bäst i alla viktklasser och sätta det som svensk standard när det gäller svenska rekord för seniorer. **Beslut: Att Patrik tillsammans med Håkan Johanson och Mats Lindqvist ska ta fram ett konkret förslag till nästa styrelsemöte.**

d) Veteran/masters

Thomas Norlander lyfte några punkter från veteranrapporten.

e) Atletkommittén

Inget att rapportera.

f) SM-rapporter

Två rapporter medföljde skriftligt i handlingarna.

§ 53 Svensk Tyngdlyftning Lyfter

Arbetspass om vårt strategidokument med utgångspunkt i lärgruppsmaterialet vi tagit fram med RF-SISU. GS gav en bakgrund till arbetet. Styrelsen testade en av punkterna i materialet genom att diskutera förbundets värdegrundsbegrepp om hur var och en i styrelsen tolkar dessa. Samt hur vi kan utvecklas och bli bättre.

§ 54 Förbunds- och elitutvecklingsplan

Medföljde skriftligt i handlingarna i två olika dokument. GS redogjorde för planerna. En del synpunkter kom in och ska justeras innan de skickas till RF den 1 september.

§ 55 Uppföljning beslut förbundsmötet

Flera beslut togs av förbundsmötet där styrelsen nu har åtaganden. Dessa behöver följas upp och delegeras ut internt. **Beslut: Hall of fame: Patrik (ansvar) och Thomas. Trans: Emma och GS. Distriktsstruktur: Joakim (ansvar) och Helene som**



bollplank. Till nästa styrelsemöte ska alla grupper ha en tidsplan om hur, vad och när saker ska göras.

§ 56 Internationella rapporter

I handlingarna medföljde en rapport från Patrik Helgesson och en informationspunkt gällande det försämrade säkerhetsläget i Sverige från RF där Joakim Eriksson lade ut texten. Patrik berättade att NWF ser över vilka viktklasser som ska finnas med på NM framöver.

Beslut: Att i dagens läge resa med neutrala kläder till VM och endast ha Sverigekläder på tävlingsarenan.

§ 57 Intressepolitiskt arbete

Diskussion om arbetssätt och frågor vi bör arbeta med nationellt och internationellt. Nomineringar till RF/SISU:s råd och referensgrupper för perioden 2023–2025 togs upp. Joakim lyfte vikten av att synas och ta plats när vi är på uppdrag i RF-forum. **Beslut: Att nominera Helene och Patrik till det internationella rådet.**

§ 58 Övriga frågor

Helene Johage tog upp att vi behöver döpa om kassör till ekonomistöd, men den frågan hänsköts till nästa möte.

§ 59 Beslut som tagits under mötet

Emma Engdahl gick igenom de beslut som har tagits under helgen.

§ 60 Kommande möten

Elisabeth Hagman hade, via mail inför mötet, lyft frågan om att justera datumet med möte + kommittéhelg som är samtidigt som veteran-SM.

Beslut: GS fick i uppdrag att föreslå nytt datum.

§ 61 Mötets avslutning